

國立台灣大學大氣科學系徵聘教師公告

本系擬聘請一至二位具備資料同化或其他大氣科學相關專長之教授、副教授、或助理教授。應徵者需具備博士學位及相關研究經驗，具博士後經驗者尤佳。自 **2018 年 8 月** 起聘。申請者請至 Academic Jobs Online (<https://academicjobsonline.org>) 登錄，並將個人資料、著作清單、研究與授課興趣、三封推薦信於 **2017 年 12 月 31 日** 前上傳。

Faculty Position Announcement
DEPARTMENT OF ATMOSPHERIC SCIENCES
NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY
TAIPEI, TAIWAN

The Department of Atmospheric Sciences is seeking applicants for one to two faculty positions at the assistant, associate or full professor levels to begin **in August 2018**. Applicants with Ph.D. and research expertise in the field of data assimilation and other atmospheric sciences related areas are welcomed. Candidates with post-doctoral experience are preferred.

Applicants should be submitted through Academic Jobs Online (<https://academicjobsonline.org>) and should include a curriculum vitae, list of publications, a statement of research and teaching interests and three letters of recommendation. Please make sure all the materials arrive before **December 31, 2017**.